

**Artikel 32672 Drahtloses Ladegerät aus Bambus**  
**Hauptfunktion**

- digitale Anzeige von Zeit + Temperatur/Datum/Sekunde. Drei Anzeigemodi zur Auswahl.
  - Drei Alarm-Modi einstellbar
  - Energiesparmodus
  - 4 Display-Helligkeitsstufen (L1-L4)
  - Temperaturanzeigeformat (C/F-Anzeige)
  - Speisung: DC 5V
  - Snooze-Funktion
  - 5W drahtloses Ladegerät
- Produktspezifikationen:**  
Eingang: DC 5V/2A  
Ausgang: DC 5V/1A  
Ladeeffizienz:75%



**Item 32672 Bamboo wireless charger**  
**Main Function**

- Displays time+ temperature/date/second. Three display modes to choose from.
- Three groups of alarm
- Energy saving mode
- 4 levels display brightness (L1-L4)
- Temperature display format (C/F switch)
- Power supply: DC 5V
- Snooze function
- 5W wireless charger

**Product specifications:**  
Input: DC 5V/2A  
output: DC 5V/1A  
Charging efficiency:75%

**Function Description:**  
**General Mode:**

1. Under the standard mode, long press "SET" to enter time setting mode.
2. Under the standard mode, press "SET" to switch display: time AL1, AL2, AL3
3. Under the alarm clock display mode, press "UP" button to activate the according alarm clock mode, long press "SET" to enter the alarm time Under standard mode, press the "UP", switch display mode to temperature date second
4. Under standard mode, press "DOWN" button to adjust the display brightness, default is the brightest.



**Article 32672 Chargeur sans fil en bambou**  
**Fonction principale**

- affichage numérique de l'heure + température/date/seconde. Trois modes d'affichage au choix.
  - Trois modes d'alarme réglables.
  - Mode économie d'énergie
  - 4 niveaux de luminosité de l'affichage (L1-L4)
  - Format d'affichage de la température (affichage C/F)
  - Alimentation : DC 5V
  - Fonction snooze
  - Chargeur sans fil 5W
- Spécifications du produit :  
Entrée : DC 5V/2A  
Sortie : DC 5V/1A  
Efficacité de charge:75%

**Description du fonctionnement :**  
**Mode général :**

1. en mode standard, appuyez longuement sur "SET" pour accéder au mode de réglage de l'heure.
2. en mode standard, appuyez sur "SET" pour changer d'affichage : Heure AL1, AL2, AL3
3. en mode d'affichage du réveil, appuyez sur le bouton "UP" pour activer le réveil et appuyez longuement sur "SET" pour régler l'heure du réveil. En mode standard, appuyez sur le bouton "UP" pour changer le mode d'affichage en température, date et seconde, en mode standard, appuyez sur la touche "DOWN" pour régler la luminosité de l'écran, le réglage par défaut étant le plus clair.
- 4.

**Mode de réglage de l'heure**

1. en mode standard, appuyez sur la touche "SET" pendant plus de 2 secondes pour accéder au réglage de l'heure, l'élément de réglage clignote.



**Zeiteinstellungsmodus**

1. Drücken Sie im Standardmodus die "SET"-Taste länger als 2 Sekunden, um zur Zeiteinstellung zu gelangen, das Element blinkt.

**Einstellungsreihenfolge:**

1. Jahr, Monat, Datum, 12/24h, Stunde, Minute, Ausgang und Rückkehr zum Zeitmodus  
Drücken Sie die Taste "UP", der eingestellte Wert erhöht sich um 1, halten Sie die Taste länger als 2 Sekunden gedrückt, erhöht sich der eingestellte Wert mit einer Geschwindigkeit von 8 Schritten/Sek.  
Drücken Sie die "DOWN"-Taste, der eingestellte Wert reduziert sich um 1, halten Sie die Taste länger als 2 Sekunden gedrückt, sinkt der eingestellte Wert um 8 Schritte/Sekunde.  
Wenn die Einstellung abgeschlossen ist, drücken Sie die Taste "SET", um den Einstellmodus zu verlassen.
2. Wenn innerhalb von 15 Sekunden keine Bedienung erfolgt, wird der Einstellmodus automatisch verlassen.

**Einstellung des Alarms**

1. Drücken Sie im Standardmodus die "SET"-Taste, um in den Weckzeiteinstellungsmodus zu wechseln, Wecker 1(A1), 2(A2), 3(A3)
2. Unter der Weckeranzeige drücken Sie die "UP"-Taste, um den Wecker zu aktivieren, wenn er nicht aktiviert ist, erscheint "A1--", wenn er aktiviert ist, erscheint "A1ON".
3. Drücken Sie unter der Weckeranzeige lange auf die Taste "SET", um in den Weckzeiteinstellungsmodus zu gelangen. Das eingestellte Element blinkt.  
Einstellreihenfolge: Stunde, Minute, Ende.  
SET"-Taste zur Bestätigung drücken  
Drücken Sie die Taste "UP", der eingestellte Wert erhöht sich um 1, halten Sie die Taste länger als 2 Sekunden gedrückt, erhöht sich der eingestellte Wert mit einer Geschwindigkeit von 8 Schritten/Sek.  
Drücken Sie die "DOWN"-Taste, der eingestellte Wert reduziert sich um 1, halten Sie die Taste länger als 2 Sekunden gedrückt, sinkt der eingestellte Wert um 8 Schritte/Sekunde.
4. Wenn innerhalb von 15 Sekunden keine Betätigung erfolgt, wird der Einstellmodus automatisch verlassen.

**Time Setting Mode**

1. Under standard mode, press the "SET" button for more than 2 seconds, enter to time setting. The setting item will flash. Setting order: year month date 12/24h hour minute exit, and returns to time mode  
Press "UP" button, the set value plus 1, long press more than 2 seconds, the set value increases at the speed of 8 step/SEC  
Press "DOWN" button, the set value minus1, long press more than 2 seconds, the set value decreases at the speed of 8 steps/SEC.  
When the setting is finished, press "SET" button to exit the setting mode.
2. If no operation in 15 seconds, setting mode exits automatically.

**Alarm Setting**

1. Under standard mode, press "SET" button to turn to alarm setting mode, alarm clock 1(A1), 2(A2), 3(A3)
2. Under the alarm clock display, press "UP" button to activate the alarm clock, when inactive, the display shows "A1--"; when active, the display shows "A1ON".
3. Under the alarm clock display, long press "SET" button, into alarm setting mode. The set item will flash. Setting order: hour, minute, exit.  
Press "SET" BUTTON TO CONFIRM  
Press "UP" button, the set value increases 1, long press more than 2 seconds, set value increases at the speed of 8 steps/SEC.  
Press "DOWN" button, the set value minus1, long press more than 2 seconds, the set value decreases at the speed of 8 steps/SEC  
If no operation in 15 seconds, setting mode will be exited automatically.
- 4.

**Display mode**

Mode 1: time+ temperature  
Mode 2: time+ date  
Mode 3: time+ second

**Snooze Function**

The alarm time is 2 minutes, press any button to stop the alarm, it will start snooze function automatically if no button is selected, the alarm will reactivate after 5 mins.

**Disposal:** Dispose of the item according to the regulations in force in your country.  
Paper / cardboard belongs to the wastepaper, foils in the collection of recyclables.  
The device must not be disposed of as normal household waste but must be returned for recycling at a collection point for electronic waste or at a recycling centre.

Simplified EU Declaration of Conformity concerning radio equipment.  
MACMA oHG hereby declares that the product described in this manual Art. 32672 with radio technology described in this manual is in conformity with Directive 2014/53/EU.  
The full text of the EU declaration of conformity is available on the Internet: <http://data.promotray.de/Konformitaetserklaerungen/32672.pdf>.

**Anzeigemodus**

Modus 1: Zeit+ Temperatur  
Modus 2: Zeit+ Datum  
Modus 3: Zeit+ Sekunde

**Snooze-Funktion**

Die Weckzeit beträgt 2 Minuten, drücken Sie eine beliebige Taste, um den Alarm zu stoppen. Wenn keine Taste gedrückt wird, beginnt die Schlummerfunktion automatisch, der Alarm wird nach 5 Minuten wieder aktiviert.

**Entsorgung:** Entsorgen Sie den Artikel nach den in ihrem Land geltenden Vorschriften.

Papier/Pappe gehören zum Altpapier, Folien in die Wertstoffsammlung.  
Gerät darf nicht über den normalen Hausmüll entsorgt werden, sondern muss zur Wiederverwertung an einer Sammelstelle für Elektroschrott oder bei einem Wertstoffhof abgegeben werden.

Vereinfachte EU-Konformitätserklärung betreffend Funkanlagen

Hiermit erklärt MACMA oHG, dass das in dieser Anleitung beschriebene Produkt Art. 32672 mit Funktechnologie der Richtlinie 2014/53/EU entspricht. Der vollständige Text der EU-Konformitätserklärung ist im Internet verfügbar: <http://data.promotray.de/Konformitaetserklaerungen/32672.pdf>

